

Date: 21 January 2026
Reference: EHH/04/01/2026

التاريخ: 21 يناير 2026
الإشارة: EHH/04/01/2026

M/s Boursa Kuwait
State of Kuwait

السادة / شركة بورصة الكويت
المحترمين
دولة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

Disclosure of Material Information:
CEO's resignation

In reference to the above subject, and line with the CMA instructions and the requirements of Article (4-1-1) specified in **Module 10 "Disclosure and Transparency"** of the Executive Regulations of the Capital Markets Authority Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and their amendments, please find attached form No. (10) for the disclosure of material information.

Best Regards,

الإفصاح عن المعلومات الجوهرية:
استقالة الرئيس التنفيذي

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وتماشياً مع تعليمات هيئة أسواق المال وإلى متطلبات وأحكام المادة (4-1-1) من الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) - من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، مرفق طيه نموذج رقم (10) الخاص بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



Yaqoub Yousef Bander
Chairman

يعقوب يوسف بندر
رئيس مجلس الإدارة

Form (10)

ملحق (10)

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Material information disclosure form

21/01/2026

شركة بيت الطاقة القابضة (ش.م.ك.ع.)

The Energy House Holding Company (K.S.C.P)

نود إحاطتكم علماً بأن السيد/ حمد علي القحطاني "الرئيس التنفيذي" لشركة بيت الطاقة القابضة قد تقدم بإستقالته من منصبه اليوم، على أن يكون آخر يوم عمل له 20 أبريل 2026.

This is to inform you that Mr. Hamad Ali Al-Qahtani, CEO of Energy House Holding Co., has submitted his resignation from his position, with his last working day being April 20, 2026.

لا يوجد
N/A

التاريخ
Date
إسم الشركة المدرجة
Name Of Listed Company
المعلومة الجوهرية
Material Information
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة
Effect Of Material Information on The Company's Financial Position

